
МІНІСТЕРСТВО ОСВІТИ І НАУКИ УКРАЇНИ 

СУМСЬКИЙ ДЕРЖАВНИЙ УНІВЕРСИТЕТ 

Навчально-науковий інститут бізнесу, економіки та менеджменту  

Рада із забезпечення якості вищої освіти 

 

Протокол № 1 

від 25 серпня 2022 р. 

 

Присутні (в дистанційному режимі за допомогою гугл-форми): 21 із 28 членів  

Ради 

 

Порядок денний 

1. Про внесення змін до складу Ради із забезпечення якості вищої освіти  

 Інф. — директорка ННІ БіЕМ, проф. Тетяна ВАСИЛЬЄВА 

2. Про обрання голови та секретаря Ради із забезпечення якості вищої освіти  

 Інф. — директорка ННІ БіЕМ, проф. Тетяна ВАСИЛЬЄВА 

3. Про затвердження плану роботи Ради із забезпечення якості вищої освіти на 

2022-2023 навчальний рік 

 Інф. — заступник директора з методичної роботи Олексій ЗАХАРКІН. 

4. Надання рекомендацій щодо внесення змін до освітньо-професійної 

програми «Адміністративний менеджмент» спеціальності 281 «Публічне 

управління та адміністрування» за другим магістерським рівнем та робочих 

навчальних планів 2022 року прийому Раді з якості вищої освіти СумДУ. 

 Доп. – завідувач кафедри управління імені Олега Балацького 

Ігор РЕКУНЕНКО. 

5. Надання рекомендацій щодо внесення змін, відповідно до зауважень ЕРР, 

до освітньо-професійної програми "Бізнес-адміністрування" спеціальності 073 

"Менеджмент" за другим магістерським рівнем  Раді з якості вищої освіти 

СумДУ. 

 Доп. – завідувачка кафедри  Економіки, підприємництва та бізнес-

адміністрування Олександра КАРІНЦЕВА. 

6. Надання рекомендацій щодо внесення змін до освітньо-професійної 

програми «Економічна кібернетика та бізнес аналітика» спеціальності 

051 «Економіка» за першим бакалаврським рівнем та робочих навчальних 

планів 2022 року прийому Раді з якості вищої освіти СумДУ. 

 Доп. – в.о. завідувачки кафедри економічної кібернетики 

Віталія КОЙБІЧУК. 

 

1. СЛУХАЛИ:  

Інформацію директорки ННІ БіЕМ Тетяни ВАСИЛЬЄВОЇ про 

необхідність внесення змін до складу Ради із забезпечення якості вищої освіти 

у зв’язку зі змінами кадрового складу ННІ БіЕМ. Тетяна ВАСИЛЬЕВА 

запропонувала затвердити зміни до складу Ради із забезпечення якості вищої 

освіти ННІ БіЕМ (список членів Ради додається). 



УХВАЛИЛИ: 

Підтримати пропозицію щодо затвердження змін до складу Ради із 

забезпечення якості вищої освіти ННІ БіЕМ. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

 «за» - одноголосно. 

 

2. СЛУХАЛИ:  

Інформацію директорки ННІ БіЕМ Тетяни ВАСИЛЬЄВОЇ про обрання 

голови та секретаря Ради із забезпечення якості вищої освіти ННІ БіЕМ. 

Тетяна ВАСИЛЬЕВА запропонувала обрати головою Ради із забезпечення 

якості вищої освіти ННІ БіЕМ заступника директора ННІ БіЕМ з методичної 

роботи, доцента кафедри фінансових технологій і підприємництва 

Олексія ЗАХАРКІНА, а секретарем Ради із забезпечення якості вищої освіти 

ННІ БіЕМ заступника директора ННІ БіЕМ з організаційно-виховної роботи, 

доцента кафедри маркетингу Марію МІНЧЕНКО. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«за» - одноголосно. 

 

3. СЛУХАЛИ:  

Інформацію голови Ради із забезпечення якості вищої освіти ННІ БіЕМ 

Олексія ЗАХАРКІНА про затвердження плану роботи Ради із забезпечення 

якості вищої освіти ННІ БіЕМ на 2022-2023 навчальний рік. 

УХВАЛИЛИ: 

Затвердити план роботи Ради із забезпечення якості вищої освіти ННІ 

БіЕМ на 2022-2023 навчальний рік. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«за» - одноголосно. 

 

4. СЛУХАЛИ:  

Завідувача кафедри управління імені Олега Балацького 

Ігоря РЕКУНЕНКА, про рекомендацію до затвердження освітньо-професійної 

програми «Адміністративний менеджмент» для другого (магістерського) рівня 

вищої освіти, який повідомив, що у зв`язку із затвердженням Програми 

Єдиного державного кваліфікаційного іспиту (ЄДКІ) зі спеціальності 

«Публічне управління та адміністрування» на другому (магістерському) рівні 

вищої освіти (наказ Міністерства освіти і науки України та Національного 

агентства України з питань державної служби 18 жовтня 2021 року  № 

1105/165-2)1, робочою проектною групою внесено зміни до освітньої 

програми: переглянуто структурно-логічну схему підготовки здобувачів, 

модернізовано освітні компоненти відповідно до програми ЄДКІ. 

Підготовлено проект освітньо-професійної програми «Адміністративний 

менеджмент» для здобувачів  другого (магістерського) рівня вищої освіти.  

 

  



ВИСТУПИЛИ: 

Олексій ЗАХАРКІН, який зазначив, що всі зміни відображено в освітній 

програмі, поданій для експертного оцінювання та виступив з пропозицією 

затвердити внесені зміни. 

УХВАЛИЛИ: 

Підтримати пропозицію щодо рекомендації до затвердження освітньо-

професійної програми «Адміністративний менеджмент» для другого 

(магістерського) рівня вищої освіти 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«за» - одноголосно. 

 

5. СЛУХАЛИ:  

Завідувачку кафедри економіки, підприємництва та бізнес-

адміністрування Олександру КАРІНЦЕВУ, про рекомендацію до 

затвердження освітньо-професійної програми «Бізнес-адміністрування» для 

другого (магістерського) рівня вищої освіти, яка повідомила, що у зв`язку із 

зауваженнями та пропозиціями стейкхолдерів, а також рекомендаціями 

базової кафедри, робочою проектною групою внесено зміни до освітньої 

програми: скориговано мету відповідно до нової місії та стратегії СумДУ, 

внесено зміни до п. 1.5 (Викладання та навчання), п. 1.8 (Матеріально-технічне 

забезпечення), де посилено акцент на можливості дистаційного та змішаного 

навчання, у т.ч. на платформі МІХ СумДУ. Підготовлено проект освітньо-

професійної програми «Бізнес-адміністрування» для здобувачів  другого 

(магістерського) рівня вищої освіти.  

ВИСТУПИЛИ: 

Олексій ЗАХАРКІН зазначив, що всі зміни відображено в освітній 

програмі, поданій для експертного оцінювання та виступив з пропозицією 

затвердити внесені зміни. 

УХВАЛИЛИ: 

Підтримати пропозицію щодо рекомендації до затвердження освітньо-

професійної програми «Бізнес-адміністрування» для другого (магістерського) 

рівня вищої освіти. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«за» - одноголосно. 

 

6. СЛУХАЛИ:  

В.о. завідувачки кафедри економічної кібернетики Віталію КОЙБІЧУК, 

про рекомендацію до затвердження освітньо-професійної програми 

«Економічна кібернетика та бізнес аналітика» для першого бакалаврського 

рівня вищої освіти, яка повідомила, що сучасний стан розвитку комп’ютерних 

мереж в економіці та бізнесі досліджує питання організації: мережної безпеки, 

віртуальних приватних мереж (VPN), якості обслуговування (QoS), хмарних 

обчислень й віртуалізації, керування образами операційних систем, 

проєктування масштабованих мереж, інтелектуальних пристроїв й 

автоматизації, пошуку та усунення несправностей. У зв`язку з цим виникла  



 


